
Kjernekraft 

Frp 

Kommunestyret meiner at kjernekraft i framtida kan verta eit viktig supplement i energiforsyninga 
både lokalt, regionalt og nasjonalt. 

Det vil vera til fordel for kommunen at ein å vera førebudd til den dagen det nasjonalt opnar for 
moglegheita til å byggja kjernekraft i Noreg. Med dette som bakgrunn meiner FrP at ei utgreiing og 
anskaffing av areal er ytterst viktig for kommunen. 

For å kunna setja av areal til energiproduksjon må dette gjerast i samband med utarbeiding av KPA 

Saka vert sendt over til KPU for vidare arbeid. 


